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                                                           J e g y z ő k ö n y v 

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2025.április 29-én tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester 

                       Gazsó Attila                          alpolgármester 

                       Borsi Mária 

                       Halupka Miklós 

                       Nagy András 

                       Nagy Bence 

                       Ordasi Gábor                        képviselők            

                       Bredák Jenőné                      főmunkatárs Háfra László jegyző megbízásából               

                       Lángné Deák Katalin           Szociális bizottsági tag 

                       Sevecsek Péter                     Pénzügyi és Ügyrendi bizottsági tag 

                      Omelkáné Csernai Andrea    óvodaigazgató 

                      Szöllősi Aranka                     iskolaigazgató- helyettes 

                      Nádró-Gábor Nikolett           családsegítő 

                      Gordos Tamás                       Pro Régió Kft ügyvezető 

                      Lakosság részéről:                 2 fő 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézmény igazgatóját és igazgató-helyettest, valamint a napirendi pontok előadóit. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő közül 6 fő jelen van, 

így a Képviselő-testület jelenlévő tagjainak száma 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Borsi Mária képviselőt és Gazsó Attila alpolgármestert javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

N a p i r e n d:     

                         1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                               Előadó: Polgármester 

 

                         2.) Beszámoló 2024.évi költségvetés végrehajtásáról 

                              Előadó: Polgármester 

 

                        3.) 2025.évi költségvetési rendelet módosítása      

                             Előadó: Polgármester 
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                 4.) Beszámoló a 2024.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

                              Előadó: Jegyző 

 

                     5.) Beszámoló a szociális alapellátásról, a Család és Gyermekjóléti 

                             Szolgálat 2024. évi működéséről 

                            Előadó: Polgármester 

 

                6.) Gyermekek nyári táboroztatási támogatásának megállapítása 

                              Előadó: Polgármester 
 

  

7.) Napraforgó Óvoda és Bölcsőde továbbképzési tervének elfogadása 2025-2030. 

     ciklusra 

     Előadó: Polgármester 

 

8.) Örkény és Térsége Mentőalapítvány támogatás kérelme 

       Előadó: Polgármester 

 

9.) E g y e b e k 

 
 

                         

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket, akinek kérdése van a beszámolóval 

kapcsolatban az tegye meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: A TESZEDD program sajnos érdektelennek mondható. 

A lakótelepen kialakult helyzet szörnyű, ez az állapot nem sokáig tartható fent, nem beszélve 

az ott hagyott roncs autóról. Tisztában van azzal is, hogy kevés a rendőr, de ez ellen tenni kell 

valamit. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Teljesen egyetért képviselő úrral, az autó elszállíttatása 

önkormányzatra marad, mely 1 hónapba fog telni. Valóban kevés a rendőri jelenlét, még   

annak ellenére is, hogy túlórát biztosít az önkormányzat a kmb-s részére. Sajnos egyre több  

állami feladatot kell az önkormányzatoknak szponzorálni. 

Tájékoztatja a képviselőket, hogy a két telek esetében az egyik eladásra került, a másiknál 

pedig a vevő elfogadta a testület által tett eladási ajánlatot, két hónapot kért, hogy az 

adásvételi szerződést megkössék.  

 

Ordasi Gábor képviselő: A temetővel kapcsolatban sok bejelentés érkezett, várható-e változás 

ez ügyben. Szükséges a kaput zárva tartani? Nyári nyitvatartást esetleg nem lehetne?  
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Véleménye szerint a háztartási hulladékot így is beviszik az emberek a tárolókba. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Szükségesnek tartja a kapu zárását, a környékbeli településeken 

is zárva van a temető nagykapuja. 

 

Ordasi Gábor képviselő: A lakosság részéről sok bántás érkezett a testület felé, hogy ilyen 

döntést hoztak. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Azért kellett ezt a döntést hozniuk, mert nagymértékű volt a 

rongálás a sírkövesek részéről. Több esetben volt, hogy a szét szedett sírkövet rápakolták a 

mellette lévőre. A látogatók neki tolatnak autóikkal a sírköveknek, illetve heti 

rendszerességgel neki tolattak a napelemes lámpáknak. 

 

Ordasi Gábor képviselő: A mozgáskorlátozottak nem tudnak bemenni a sírhelyhez. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja, aki igazoltan mozgáskorlátozott annak van 

tolószéke. 

 

Ordasi Gábor képviselő: Lehet esetleg olyat kérni, hogy a gondnok kinyissa a kaput ilyen 

esetben? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Volt már rá példa, hogy előre egyeztetett időpontban kinyitotta 

a kaput a gondnok, de csak kifejezetten mozgásában korlátozottak esetében. 

A temetőnek is mint minden intézménynek van házirendje. 

 

Ordasi Gábor képviselő: Elfogadom. Temetésnél is zárva van a kapu, temetés előtt 2 órával jó 

lenne, ha kinyithatnák a koszorúk szállítása végett. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Koszorúk beszállításánál nyitva lehet a kapu.  

 

Ordasi Gábor képviselő: Talán megoldás lehetne az is, ha nyitva marad a kapu, csak a 

ravatalozónál lezárnák az utat, akár lánccal az autósok ellen. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja a virágosok beengedése megoldható, ehhez csak 

egyeztetni kell a gondnokkal. 

A kiskapu mindig nyitva van, pedig annak is lehetne egy nyitvatartási ideje. 

Megtehetik azt, hogy szombatonként 11.00 órától este18.00 óráig kinyitják a nagykaput, de 

ahhoz a rendeletet módosítani szükséges, úgy, hogy sírköves ezen a napon munkát nem 

végezhet. A lánccal való lekerítés véleménye szerint nem akadályozza meg azt, hogy a 

sírokhoz bemenjenek autóval a látogatók. 

 

Halupka Miklós képviselő: Az a feladatuk, hogy gátat szabjanak a rongálónak, a 

tisztességtelen embernek. Viszont szolgálniuk kell a település lakóit, ezért támogatja a 

szombati kapu nyitvatartást. 
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Borsi Mária képviselő: Következetes maradna és nem javasolná a kapu kinyitását, aki 

mozgásában korlátozott, annak behajtási engedélyt kell kérnie a gondnoktól. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Nagyon sokáig fontolgatta az üzemeltetés átvételét. Sok lejárt 

sírhely van. Nem megfelelő és nem a valódiságot fedi a temető nyilvántartás. Sok 

visszaéléssel szembesültek. Ezek a dolgok vezették arra, hogy vegye át az önkormányzat a 

temető üzemeltetését. Csak azért tud az önkormányzat felelősséget vállalni, amit saját maga 

tud ellenőrizni, semmi másért. 

Kéri a képviselőket, hogy gondolják át a nagykapu kinyitását, és a következő testületi ülésen 

hozzák meg döntésüket. 

Szintén következetes marad ezzel kapcsolatban képviselő asszonyhoz hasonlóan. 

 

Ordasi Gábor képviselő: Eddig nem tudott róla, hogy a temetőgondnoknál kell jelezni, ha 

mozgáskorlátozottal szeretnének bemenni a területre és akkor kinyitják a nagykaput. 

A szombati kapu kinyitást támogatja. 

 

Halupka Miklós képviselő: A lakosságot kell képviselniük, de valóban megengedhetetlen 

helyzetek alakultak ki az elmúlt időszakban.  Támogatja Polgármester Asszonyt, valóban 

legyenek következetesek, de ha adnak valamit, azért hátha kapnak is valamit. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Eszközöket helyeztek ki, hogy még azt se kelljen vinnie a 

látogatónak. Sajnos azt tapasztalható, hogy nem tudnak se jót, se rosszat csinálni. 

A Közúttal egyeztetett a mai napon, hogy a főút mellett kiszélesítik a padkát, úgy, hogy 

párhuzamosan tudjanak parkolni az úttal az autóval érkezők. 

Az ehhez szükséges tervek a jövőhéten benyújtásra kerülnek. 

 

Borsi Mária képviselő: Más település temető rendjéről ad tájékoztatást képviselő társainak. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

26/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

 

II. Napirendi pont tárgya: Beszámoló 2024.évi költségvetés végrehajtásáról  

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 
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Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2024. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta az 5/2025. (IV.30.) sz. önkormányzati rendeletét 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról. 

 

 

 

III. Napirendi pont tárgya: 2025.évi költségvetési rendelet módosítása                   

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2025. évi 

költségvetés módosításáról szóló rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 6/2025. (IV.30.) sz. önkormányzati rendeletét az 

önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 1/2025.(II.26.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

 

 

 

IV. Napirendi pont tárgya: Beszámoló a 2024.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról                  

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

                                      

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Nádró-Gábor Nikoletta családsegítőt. 

Jogszabály írja elő az évi tájékoztatási kötelezettséget a település gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról. Az ülésen két napirendi pont kötődik egymáshoz, mert a következő 

napirendi pontban a Család és Gyerekjóléti Szolgálat működéséről számolnak be. 

Tekintettel arra, hogy a két napirendi pont egymásra épül, ezért rövid tájékoztatást ad mind 

kettő működéséről. 
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Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

27/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja az 

önkormányzat 2024. évi gyermekjóléti- és gyermekvédelmi, valamint a gyámügyi 

tevékenységéről szóló beszámolót.  

A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az értékelést és a testületi határozatot 

tájékoztatásul küldje meg a Pest Vármegyei Kormányhivatal részére. 

Döntésének jogalapja a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. 

évi XXXI. tv. 96. § (6) bekezdése.  

 

Felelős: jegyző 

Határidő: 2025. május 30. 

 

 

 

V. Napirendi pont tárgya: Beszámoló a szociális alapellátásról, a Család és Gyermekjóléti 

                                           Szolgálat 2024. évi működéséről      

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

                                      

Nagy Andrásné polgármester: Közösen tárgyalták a két napirendi pontot, képviselők részéről 

hozzászólás nem lévén a polgármester a Család és Gyermekjóléti Szolgálat 2024.évi 

működéséről szóló beszámolót teszi fel szavazásra. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

28/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

 Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Táborfalvai Család és 

Gyermekjóléti Szolgálat 2024.évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.                                                        

 

 

 

VI. Napirendi pont tárgya: Gyermekek nyári táboroztatási támogatásának megállapítása  

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 
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Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi kíván-e valaki hozzászólni? 

 

Konczig Kitti pedagógus: Rövid tájékoztatást ad a táboroztatás menetéről. Sajnos a tankerület 

nem foglalkozik a nyári táboroztatással, nem iskolai programnak számít, hanem 

önkormányzatinak. Nehéz a tanárokat is bevonni a programba, mivel szabadságuk ideje alatt 

vesznek részt a táboroztatásban. Az egy hetes tábor díja 47.000 Ft, ez az összeg csak a táborra 

elég, plusz belépőkre már nem. Évről-évre egyre nehezebb összehozni a létszámot a családok 

anyagi helyzete végett. Táborfalváról évente 30 gyereket tudnak fogadni, jelenleg 28 fő 

jelentkezett az idei évben. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A révfülöpi tábor támogatására 300.000 Ft -ot szavazott meg a 

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság és 65.000 Ft/fő a kisérő pedagógusoknak. Jelenleg több 

támogatást nem tudnak biztosítani a többi tábort is 5.000 Ft/ gyermek összeggel támogatják. 

 

Konczig Kitti pedagógus: Akkor viszont annak tudatában kell lenni, hogy előbb-utóbb nem 

fognak tudni táboroztatni Révfülöpön. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Ebben a táborban tulajdonrésze van az önkormányzatnak, 

akkor is kell az önkormányzatnak támogatni a fenntartását, ha innen nem mennek gyerekek. 

Úgy gondolja ezt a táboroztatást újra élesztette a 300.000 Ft támogatással 5 évvel ezelőtt. 

Ettől jobban nem tudják megfinanszírozni, a többi tábort igénybe vevő gyerekektől nem 

szeretné elvenni azt az 5.000 Ft támogatást. 

 

Szöllősi Aranka iskolaigazgató-helyettes: Ami még problémát okozhat a létszámban az az, 

hogy a katolikus tábor és a révfülöpi tábor egy időpontban van, összecsúsznak az időpontok. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja ez kommunikációs dolog. 

 

Konczig Kitti pedagógus: Az időpont évtizedek óta változó, turnusokra vannak beosztva, 

tavalyi évben egy időpontban volt 6-7 olyan tábor is, amiből 5 ingyenes volt. 

Ezekkel nehéz versenyezni. 

 

Gazsó Attila alpolgármester: Szülők esetleg nem tudnak besegíteni a felügyeletbe? 

 

Szöllősi Aranka iskolaigazgató-helyettes: Sajnos nem, a feladat ellátást csak képzett 

pedagógus végezhet. 

 

Borsi Mária képviselő: A turnusokat ki osztja be? 

 

Konczig Kitti pedagógus: A kuratórium határozza meg, nincsen kuratóriumi kapcsolattartója 

az iskolának. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Véleménye szerint kommunikáció problémákból adódnak azok, 

hogy egymásra vannak a táborok szervezve. Önkormányzat részéről mindig Urbánné Revák 
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Anikó volt a kuratórium tagja. Úgy gondolja, hogy nincs akadálya annak, hogy Anikó 

tájékoztassa az Iskolát, ez is csak egyszerű kommunikációs feladat.  

 

Halupka Miklós képviselő: Érdeklődik, hogy mekkora az az összeg, ami veszélyezteti a 

táboroztatást? 

 

Konczig Kitti pedagógus: Elsősorban a kevés létszám okoz problémát, mert nem tudják a 

meghatározott 30 fős létszámot sem teljesíteni, ami évről-évre csökken. 

 

Szöllősi Aranka iskolaigazgató-helyettes: Arra kellene megoldást találni, hogy legalább 

minden évben 20-25 főt tudjanak biztosítani. 

 

Gazsó Attila alpolgármester: A Demeter napi bevételből nem lehetne a rászoruló gyerekeket 

segíteni? 

 

Szöllősi Aranka iskolaigazgató-helyettes: Igen, már ezen is gondolkodnak. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

29/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a: 

- Táborfalvai gyermekek táboroztatását szervező egyházi szervek, civil 

szervezetek, egyesületek részére 5.000 Ft/gyermek pénzügyi támogatást biztosít a 

2025. évi költségvetés szociális előirányzata terhére, önkormányzati 

támogatásként.  

A támogatás összegszerű megállapítása a beérkezett támogatási kérelmek alapján, az 

abban kimutatott gyermeklétszámra figyelemmel külön polgármesteri határozattal 

történik.  

- A Táborfalvai Csurgay Franciska Általános Iskola táborfalvai tanulóinak 

révfülöpi táboroztatására 300.000 Ft pénzügyi támogatást biztosít a 2025. évi 

költségvetés szociális előirányzata terhére, önkormányzati támogatásként. A 

gyermekek felügyeletének ellátását elősegítve gyermeklétszámtól függően 

meghatározott (maximum három fő) pedagógus megbízásához nyújt pénzügyi 

támogatást nettó 65.000 Ft/fő megbízási díj formájában.  

 

Támogatásra a Táborfalván lakcímmel rendelkező, illetve a Csurgay Franciska 

Általános Iskolába vagy a Napraforgó Óvoda és Bölcsődébe beírtatott gyermekek 

jogosultak.  

Támogatás a 2025. évi költségvetés szociális ellátások előirányzata terhére kerül 

megállapításra a 10/2020. (IX.30.) önkormányzati rendelet alapján.  
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VII. Napirendi pont tárgya: Napraforgó Óvoda és Bölcsőde továbbképzési tervének    

                                             elfogadása 2025-2030 ciklusra   

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: A továbbképzési tervet igazgató asszony elkészítette, melyet a 

fenntartónak is elkell fogadnia 5 évre. 
 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a pedagógus-továbbképzés 

rendszeréről szóló 419/2024 (XII.23.) Korm. rendelet alapján a Táborfalva Napraforgó 

Óvoda és Bölcsőde 2025. szeptember 01. – 2030. augusztus 31. közötti időszakra szóló 

továbbképzési tervét, mint fenntartó jóváhagyja. 

 

Határidő: 2025. április 30. 

Felelős: Polgármester  

 

 

 

VIII. Napirendi pont tárgya: Örkény és Térsége Mentőalapítvány támogatás kérelme  

                                             (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra az 

alapítvány 200.000 Ft pénzügyi támogatását. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslat 

elfogadását, mely szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Örkény és 

Térsége Mentőalapítvány részére 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást biztosít 

működésük elősegítése céljára. 

Felhatalmazza a polgármester a Támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: polgármester 
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Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

31/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Örkény és 

Térsége Mentőalapítvány részére 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást biztosít 

működésük elősegítése céljára. 

Felhatalmazza a polgármestert a Támogatási szerződés aláírására.  

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

IX. Napirendi pont tárgya: E g y e b e k 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság döntött a Panaceum Medical 

Kft pénzügyi támogatásáról, melyet javasol a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 
 

32/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a PANACEUM MEDICAL 

Kft. – képviselője dr. Wolkowski Bogdan Pawel háziorvos-részére a 2025. évben a 

táborfalvai 2.sz. háziorvosi körzet működtetésének elősegítésére 350.000 Ft pénzügyi 

támogatást biztosít. A támogatás előfinanszírozás, melynek fedezete a 2025-ös évtől 

táborfalvai polgármesteri hivatal adóhatósága részére fizetendő iparűzési adó. 

A támogatás összege eszközbeszerzésre és anyagvásárlásra használható fel. 

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A Versenyképes Járások Programba 11 település vesz részt. 

A települések közösen nyújtották be pályázatukat, melyről részletes tájékoztatást ad. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

33/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 

Versenyképes Járások Programról készült beszámolót, és felhatalmazza a Polgármestert 

a konzorciumi szándéknyilatkozatok aláírására és a Versenyképes Járások Programmal 

kapcsolatos egyéb nyilatkozatok és szerződések aláírására.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: A Kormányhivatal ellenőrzést tartott a Reménysugár 

Fogyatékosok Napközi Otthonában, ahol megállapította, hogy a társulási megállapodás nem 

rendelkezik arról, hogy a társulás által fenntartott szociális intézmény működését meghatározó 

rendeletek megalkotásáról Dabas Város Önkormányzata gondoskodik, melyről a Társulás 

Önkormányzatainak döntése hiányzik. 

  

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel az 

előterjesztésben foglalt határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2025.(IV.29.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzata elfogadja az Ország Közepe Többcélú 

Kistérségi Társulás módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Társulási 

Megállapodást a mellékelt tervezet szerint, továbbá felhatalmazza a polgármestert a 

megállapodás aláírására.  

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Az Egyebek napirendi pontban nem kíván mást előadni, akinek egyéb észrevétele, javaslata 

van az tegye meg. 

 

Halupka Miklós képviselő: A Kossuth Lajos utcában megjelent egy gólya pár az egyik 

villanyoszlopon. Fészket kellene csinálni nekik. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Valósítsák meg, MVM-től kérnek engedélyt. 

 

Lángné Deák Katalin bizottsági tag: Arany János úton befejeződött-e a kátyúzás. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Még nem, folyamatban van. 

 

Lángné Deák Katalin bizottsági tag: Az utca elején kihelyezett kukát nagyon szépen köszöni 

az utca lakói nevében annak, aki kirakta. 

 

Nagy Bence képviselő: HEMO-nál két kicsi focipálya kapu kellene. Kosárpalánk kivan építve 

csak a gyűrű hiányzik, azt is jó lenne pótolni. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Megrendelik mind kettőt, de a kapukat rögzíteni kell. 

A kiserdőben lévő játszótér és gördeszka pálya felújításának lehetőségeiről tájékoztatja a 

képviselőket. 

 

Napirendi pontok tárgyalásának lezárása után Polgármester Asszony felkéri Gordos Tamást 

Pro Régió Kft ügyvezetőjét, hogy a közvilágítás lehetőségeiről tájékoztassa a képviselő-

testületet. 
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További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 

 

 

Kmft 

    

     Nagy Andrásné                                                                            Bredák Jenőné 

      polgármester                                                                                 főmunkatárs      

 

 

 

 

     Borsi Mária                                                                                 Gazsó Attila                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

    jkv. hitelesítő                                                                                jkv. hitelesítő 


